
 

Den norske kirke 

 

 TVEIT MENIGHETSRÅD 

 
  

Til menighetsrådets medlemmer 
 
Menighetsrådsmøte nr.4 ble holdt tirsdag 18.09.18 i Forpakterboligen. 
 
Til stede: Torgny Bøhn, Torfinn Skuland, Gunn Bjerke, Astrid Staalesen, Knut Anders 
Borgen, Tommi Ottosen, Gyrd Kjevik, Julia Kristensen, Jens Olai Justvik 
 

  Åpning av Astrid Staalesen. 
 

Sak 16.18 Godkjenning av innkalling / saksliste 
  og protokoll fra forrige møte. 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 
Vedtak: Protokollen fra møtet 29.05.18 godkjent.  

 
Sak 17.18 Flytting av menighetsuka 2019. 
 Pga. Byklekonferansen, foreslår AU at vi flytter Menighetsuka fra uke 12 

(18-24/3) til uke 13 (25-31/3). 
Vedtak: Menighetsuka flyttes til uke 13. 

 
Sak 18.18 Fordeling av potensielle annonsører. 

Roald Pedersen og Nils Røinaas har gjort en kjempe jobb med oversikt 
over div. bedrifter/ butikker m.m som ev. vil annonsere i Bladet Vårt. 
AU foreslår at Tveit MR tar for seg Tveit og Hånes MR (eller andre) tar 
for seg Hånes og Lauvåsen i første omgang. 
Vedtak: MR medlemmer tar ansvar for å spørre potensielle 
annonsører i Tveit til å annonsere i Bladet vårt. 

 
Sak 19.18 Innkjøp av prosesjonskors. 
 Jens Olai legger frem forslag til kjøp av prosesjonskors. 

MR ønsker et enkelt kors i et materiale som finnes fra før i kirkerommet. 
Vedtak: MR vurderer ulike forslag av prosesjonskors innenfor en 
ramme på 10.000kr. på neste MR møte. Det søkes så om 
godkjenning av riksantikvar. 

 
 
Sak 20.18 Ekstra vedtaks-sak. Innkjøp av Infoskjerm 

I forbindelse med positivt svar på søknad om støtte fra Husstyret til 
innkjøp av infoskjerm i menighetshuset, ble følgende vedtak fattet: 
Vedtak: MR vedtar innkjøp av infoskjerm til menighetshuset, og gir 
Øyvind Brennsæter fullmakt til å foreta innkjøpet. 

 
 

 



Orienteringssaker. 
 

 Det er sendt søknad til Riksantikvaren (med kopi til BDR) om fjerning av 
første kirkebenk på venstre side (foran døpefont), lerret og prosjektor 
under galleri + infoskjerm i våpenhuset.  Vi venter på svar. 
 

 Søknaden til Husstyret om spleising på kostnaden med installasjon av 
infoskjerm på menighetshuset ble innvilget. Husstyret betaler kr. 3000. 
Resten + driftskostnadene tar menigheten. (Se vedtak 20.18) 
 

 Torgny Bøhn, Øyvind Brennsæter og representant fra Elektroxperten har 
vært på befaring ang. opplysningen av Tveit kirke. Det vil komme et anbud 
fra dem. Vi innhenter ev. andre anbud. 
 
Øyvind  Brennsæter (kirketjener) har sendt mail til kirkevergen ang. 
utvendig vedlikehold. 
Det må males og kalkes på vegger og vinduer. 
 

 1.søndag i advent (2/12) på Menighetshuset. 
Daglig leder har tatt kontakt med de ulike parter ang. opplegget. 
Fra MR stiller Astrid Staalesen og Tommi Ottosen. 
Fra Hamre Velforening kommer Carl Jæger. 
Fra staben stiller Margot Tangen og Jens Olai Justvik. 

  

 MR har ansvaret for å opprette/vedlikeholde en inventarliste for kirken. 
Trygve Tønnesen har tatt bilder av inventaret og Torgny Bøhn skriver 
kommentarene. 

 

 MR møte 23.oktober blir sammen med staben. Det blir bla. gjennomgang 
av Trosopplæringsplanen og info om arbeidet med barn og unge. 

 

 Det ble referert litt fra kurset om Foundraising og givertjenesten av Ellen 
Najmy Mørch og Gunn E. Bjerke. 
Veien videre for å få inn flere penger til menigheten. Giveravtale på nett? 
 

 Kort gjennomgang av økonomien. Ok foreløpig. 
 

 Ungdomskirken Tveit. UT. Ungdommen har selv laget logoen til UT. 
Godkjent av AU 4.sep.2018 
 

 Møtene i høst: 

Arbeidsutvalg Fellesråd Menighetsråd 

04.sep. kl. 18,00 11.sep. kl. 18,30 18.sep. kl. 18,30 

09.okt.  kl. 18,30 16.okt.  kl. 18,30 23.okt.  kl. 19,00? 

06.nov. kl. 18,30 20.nov. kl. 18,30 20.nov. kl. 19,00? 

04.des. kl. 18,30  11.des.? 

 
 
 
 
 
 



Eventuelt.  
  

 Innkjøp av infoskjerm på menighetshuset ble gjort til sak med vedtak. Se 
Sak 20.18 

 

 Fra 1.okt.2018 får ikke lenger Kirketorget tilsendt opplysninger om nyfødte 
som har en eller begge foreldre som medlemmer i DNK. 
Det vil si at de ikke lenger kan sende ut invitasjon til dåp.                       
Menighetene må være kreative og finne gode arenaer for å kunne invitere 
til dåp innenfor personvernreglementet. Samarbeid med kirketorget og 
andre menigheter om løsninger. 
 

 Handlingsprogrammet har en frist på tilbakemelding innen 15.okt. 
Dvs. at AU ved rådsleder sender denne tilbakemeldingen, da MR ikke har 
møte igjen før 23.okt. 
 

 10.nov. holder LIONS Loppemarked på Ve skole. 
Tveit menighet har fått mulighet til å bruke to (2) bord, og stiller med folk og 
«lopper» for salg. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ellen Najmy Mørch. 


